



## PROTOKOLL SEKTIONSMÖTE HTM1 2013–10–14

2013–10–14

**Närvaro:** Sofia Siljeholm Propagandamästare tillika Sekreterare  
Philip Holgersson Orförande  
Daniel Lundell Vice Kårordförande TLTH  
Alexander Magnusson Sexmästare  
Carl Nilsson Nyman Cafémästare  
Per Ahlbom Skattmästare  
Astri Magnussen  
Oskar Jönsson  
Alen Lulic Valberedningsordförande  
Christer Andersson  
Sebastian Karabeleski  
Niklas Karlsson  
Fredrik Åkerberg Källarmästare  
Alexander Pieta Theofanous Studierådsordförande, t.o.m. §21  
Hampus Mauritzon  
Fredrik Andersson  
Louise Hauzenberger  
Lars Gustafson  
Carl Cristian Arlock t.o.m. §18 samt närvarande under delar av §21  
Jens Elofsson  
Peter Seimar  
Hannes Johansson  
Josefin Karlsson  
Sami Huutoniemi fr.o.m. §10  
Martin Gunnarsson Programmästare, fr.o.m. §8, t.o.m. §21  
Caroline Ottosson  
Linus Svensson  
Derek Tseng  
Mattias Eklund  
Robin Ljungström  
Johnny Hoang  
Mak Karajica  
Karl Nilsson  
Tomas Harryson  
Malcolm Eriksson  
Joacim Åström  
Joel Klint  
Amelia Anersson  
Catarina Sörensen  
Lisa Claesson  
Elise Eborn  
Filippa de Laval  
Sara Lindgren



Axel Kratz  
Johan Gran Nilsson  
Sandra Olsson fr.o.m. §16  
Kristoffer Leo fr.o.m. §21  
Björn Lindquist fr.o.m. §21

- §1 Talman förklarar mötet öppnat Mötets talman Daniel Lundell förklarade mötet öppnat 17.24.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera
- Caroline Ottosson
  - Linus Svensson
  - Fredrik Andersson
- §4 Val av två justeringspersoner Mötet **beslöt** att välja Philip Holgersson och Fredrik Åkerberg till justeringspersoner.
- §5 Tid för justering av protokoll Mötet **beslöt** att sätta tid för justering av protokoll till det enligt stadgar utsatt datum.
- §6 Val av två rösträknare Mötet **beslöt** att välja Philip Holgersson och Fredrik Åkerberg till rösträknare.
- §7 Föredragningslista Mötet **beslöt** att godkänna föredragningslistan med följande tillägg:
- §14 ändrades till en proposition enligt bilaga 16
  - §20.1 Entledigande av funktionär
- §8 Föregående mötesprotokoll Martin Gunnarsson kom in i lokalen.  
Mötet **beslöt** att godkänna protokollet för VTM-Extra 2013.
- §9 Meddelanden **Martin Gunnarsson**  
Meddelade att sektionen kommer åka på skidresa till Von Thorens och att det kommer kosta 4000 SEK per person.  
**Daniel Lundell**  
Informerade att man nu kan kandidera till fullmäktigeledamot.
- §10 Rapport från styrelsen Ordförande Philip Holgersson presenterade bilaga 2.  
Sami Huutoniemi kom in i lokalen.  
Fredrik Andersson frågade vilka som fick Rosa Panter-stipendiet i år.



- Philip Holgersson svarade att det var David Larsson och Per Ahlbom.
- Fredrik Andersson föreslog att nu när sektionen har pengar så skulle man kunna ge pengar till de som får stipendiet.
- §11 Sektionens ekonomiska status Skattmästare Per Ahlbom redogjorde för sektionens ekonomi.
- Fredrik Andersson undrade vad som låg under projekt.
- Per Ahlbom svarade att det är Party Wagoon.
- Christer Andersson undrade vad engångsartiklarna under styrelsen var för något.
- Per Ahlbom svarade att det egentligen ska ligga på utedischo.
- §12 Verksamhetsberättelse och bokslut för 2012 Daniel Lundell yrkade på att punkten bordläggs till nästa möte då handlingarna ej är färdiga.
- Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.
- §13 Revisionsberättelse verksamhetsrådet 2012 Daniel Lundell yrkade på att punkten bordläggs till nästa möte då handlingarna ej är färdiga.
- Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.
- §14 *Proposition* Häva beslut om bankplacering Per Ahlbom presenterade propositionen.
- Lars Gustafsson undrade om det fanns andra alternativ till vad man skulle kunna göra med pengarna.
- Per Ahlbom svarade att det finns andra sparalternativ som går att se över men det är inte något han förberett till detta möte.
- Mötet **beslöt** att godkänna propositionen.
- §15 *Motion* Bortförande av posten CEQ-propagerare Alexander Pieta Theofanous presenterade motionen.
- Josefin Karlsson undrade varför posten förstör för studierådets verksamhet.
- Alexander Pieta Theofanous svarade att den inte förstör för verksamheten men den bidrar inte heller då åliggandena inte uppfylls. Vidare anser han att propagera för CEQ är något som alla hans funktionärer ska göra.
- Per Ahlbom frågade vad före detta studierådsordföranden Daniel Lundell ansåg om detta.



Daniel Lundell replikerade att man kan flytta över delar av åliggandena till en annan post samt att det är vettigt att ta bort den då den endast har tillsatts en gång. I och med de omstruktureringar som planeras ske inom studierådet så behöver sektionen inte vänta flera år till på att posten ska hinna bli lite dammigare.

Fredrik Andersson undrade ifall detta kanske bör tas upp med övriga ändringar så att mötet kan få en bättre överblick.

Alexander Pieta Theofanous svarade att han kommer ta det ett steg i taget.

Lars Gustafsson yrkade på

**att** stryka att-satsen i motionen.

**att** ta bort raden "CEQ-propagerare" från §16 Studierådet

**att** ta bort stycket om CEQ-propagerare under §17.

Alexander Pieta Theofanous jämkade sig med ändringsyrkandet.

Mötet **beslöt** att bifalla den första att-satsen i ändringsyrkandet.  
Mötet **beslöt** att bifalla den andra att-satsen i ändringsyrkandet.  
Mötet **beslöt** att bifalla den tredje att-satsen i ändringsyrkandet.

§16 *Motion*  
Funktionärskaffe

Mattias Eklund presenterade motionen.

Ordförande Philip Holgersson presenterade styrelsens svar.

Fredrik Andersson undrade om det kommer vara kaffe från LED-café.

Mattias Eklund svarade att tanken var att det ska vara kaffe från iDét.

Fredrik Andersson tyckte att det var en bra idé då kan tänkas vara dyrt att fixa funktionärskaffe genom E-sektionen.

Per Ahlbom inflikade att det nog är möjligt att få en bra deal med E-sektionen.

Vidare berättade han att han har blivit informerad av E-sektionen att deras funktionärskaffe kostar dem cirka 20 000 SEK per år.

Peter Seimar ansåg att styrelsen och Mattias är kapabla för att kolla upp detaljer i frågan och återkomma på HTM2.



Lars Gustafsson ansåg att första samt tredje att-satserna var bra och att det mest är den andra att-satsen som man kommer behöva tänka på när man gör budgetar etcetera.

Sandra Olsson kom in i lokalen.

Caroline Ottosson informerade att på K-sektionen så får funktionärer kaffe på fredag. Så ett alternativ skulle vara att ge kaffe till funktionärer bara vissa dagar.

Lars Gustafsson yrkade på

**att** på alla ställen där kaffe omnämns inkludera även te.

Mötet **beslöt** att bifalla att-satsen i ändringsyrkandet.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen med tillagda att-sats.

§17 *Motion* Införande av  
Rosa Marschen  
funktionär

Alexander Pieta Theofanous presenterade motionen.

Orförande Philip Holgersson presenterade styrelsens svar.

Fredrik Andersson ifrågasatte huruvida vi verkligen vill införa en sådan post efter att evenemanget bara har hållits en gång. Det kan sluta med att vi inför en post som tas bort året efter.

Mötet **beslöt** att avslå motionen.

§18 *Motion* Officiell  
HT-Mötesdricka

Mattias Eklund presenterade motionen.

Orförande Philip Holgersson presenterade styrelsens svar.

Fredrik Andersson påpekade att Julmust har lång hållbarhet så man kan köpa in ett stort lass under jul.

Mötet **beslöt** att avslå motionen.

Carl Cristian Arlock lämnade lokalen.

§19 *Motion* Omnollning

Mattias Eklund presenterade motionen.

Orförande Philip Holgersson presenterade styrelsens svar.

Alexander Pieta Theofanous undrade om det kommer sammanfalla med utbytesnollornas nollning.

Mattias Eklund svarade att det är en möjlighet.

Sebastian Karabeleski frågade om omnollningen kommer vara lika omfattande som den vanliga nollningen.



Mattias Eklund svarade att omnollningen kommer vara väldigt nerbantad.

Sami Huutoniemi reagerade på styrelsens svar och påpekade att det inte står i motionen hur stor arbetsbörda kommer vara.

Fredrik Andersson inflikade att det troligen inte skulle vara alltför svårt att hitta jobbare till en omnollning.

Mötet **beslöt** att avslå motionen.

§20 Motion Riktiga  
ordensband

Mattias Eklund presenterade motionen.

Ordförande Philip Holgersson presenterade styrelsens svar.

Mötet **beslöt** att bordlägga motionen.

Följande personer reserverade sig mot beslutet

- Lars Gustafsson

§20.1 Entledigande av  
funktionär

Mötet **beslöt**

**att** entlediga Alen Lulic som valberedningsordförande.

**att** entlediga Louise Hauzenberger som valberedningsrepresentant.

**att** entlediga David Larsson som valberedningsrepresentant.

§21 Val enligt stadgar och  
reglemente

Kristoffer Leo kom in i lokalen.

**Valberedningsrepresentanter**

Valberedningen nominerade Filippa de Laval, Sebastian Karabeleski, Sami Huutoniemi och Amelia Andersson till valberedningsrepresentant.

Amelia Andersson drog tillbaka sin kandidatur.

Filippa de Laval, Sebastian Karabeleski och Sami Huutoniemi presenterade sig och utfrågades.

Mötet **beslöt** att välja valberedningens nomineringar i klump.

Mötet **beslöt** att välja klumpen till valberedningsrepresentanter.

**Virtuell medlem**

Caroline Ottosson presenterade sig och utfrågades.



Caroline Ottosson lämnade lokalen.

Fredrik Andersson yrkade på att mandatet för virtuell medlem sätts till 2 år.

Carl Nilsson Nyman yrkade på att de är medlemmar så länge som de även är medlem i TLTH.

Fredrik Andersson jämkade sig med Carls yrkande.

Mötet ajournerades klockan 19:10.

Mötet återupptogs klockan 19:24.

Carl Cristian Arlock kom in i lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Caroline Ottosson till virtuell medlem.

Carl Cristian Arlock lämnade lokalen.

Björn Lindquist kom in i lokalen.

#### **Valberedningsordförande**

Björn Lindquist kandiderade till valberedningsordförande.

Björn Lindquist presenterade sig och utfrågades.

Björn Lindquist lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Björn Lindquist till valberedningsordförande.

#### **Karnevalsansvarig**

Mötet **beslöt** att ålägga styrelsen att välja in en karnevalsansvarig.

Martin Gunnarsson och Alexander Pieta Theofanous lämnade lokalen.

§22 Övrigt

Inget diskuterades.

§23 TFMA

Mötets talman Daniel Lundell förklarade mötet avslutat klockan 19.40.



Vid protokollet

Justeras

Justeras

Justeras

Sofia Siljeholmn  
Sekreterare

Daniel Lundell  
Mötets talman

Philip Holgersson

Fredrik Åkerberg